
Referat af møde i legepladsudvalg 01.11.2006 
 

 

Agenda: 

 
1. Orientering om legepladsudvalgets situation v/Jacob Johnsen 

 

2. Afklaring af udvalgets fremtidige opgave 

 

3. Briefing af Lars Thybo 

 

4. Gennemgang af det materiale, som Maria Ditlefsen har fremskaffet 

 

5. Fordeling af opgaver 

 

6. Dato for næste møde 

 

5. Eventuelt 

 

Tilstedeværende: Rikke Kortegaard, Rikke Kristensen, Michael Opauka, Lars Thybo, 

Jacob Johnsen, (fraværende Maria Ditlefsen). 

 

1. 

Jacob orienterede om, at Lars Thybo med kort varsel er indtrådt som bestyrelsens 

Repræsentant i udvalget i stedet for Hanne Rasmussen. 

 

2. 
Jacob og Lars informerede om bestyrelsens indstilling hertil. Detaljer herom kan læses i referat fra 
Bestyrelsesmøde 25.10.2006. 
 
Det blev besluttet at udvalgets oplæg til sidste generalforsamling skal bestå. Oplægget skal 
suppleres med en plantegning, der viser hvor de enkelte redskaber vil blive placeret, og alt 
relevant materiale vil blive lagt på hjemmesiden. 
 
Derudover skal udvalget finde en alternativ leverandør. Gerne med andre redskaber. 
Dette forslag vil ligeledes blive lagt ud på hjemmesiden. 
 
Det er fortsat udvalgets indstilling, at redskaber skal være i naturtræ, samt at montering og 
etablering af faldunderlag m.m. foretages af leverandøren og ikke af grundejerforeningens 
medlemmer. 
 
Oplæggene skal indeholde omkostninger til vedligehold af legepladserne. 
 
3, 4 og 5. 
 
Maria Ditlefsen har siden sidste udvalgsmøde fundet 2 nye mulige leverandører. 
Alt materiale blev samlet og vil cirkulere, således vi på næste udvalgsmøde kan beslutte, hvilken 
leverandør der skal arbejdes videre med ud over firma Indu. 
 
6. Næste møde afholdes 23.11.2006 kl. 19.30 hos Rikke Kristensen i nr. 9. 
 
 



7.  
Der vil på hjemmesidens debatforum blive oprettet et indlæg, hvor man kan komme med input til 
diverse ”simple” tiltag eller redskaber som grundejerforeningens medlemmer selv kan etablere. 
Dette skal ses som et supplement til det oplæg som udvalget kommer med, men skal indgå heri 
af hensyn til den fysiske indretning af fællesområderne. 
Det er derfor vigtigt at udvalget modtager disse input så hurtigt som muligt. 
Input som modtages efter 15.01.2007 kan muligvis ikke komme i betragtning i etableringsfasen. 
 
Det blev besluttet at udvalget bør have færdig oplæg med begge alternativer 15.02.2007 
 
Der vil fremover blive lavet agenda og referater fra udvalgsmøderne, og disse vil blive lagt på 
hjemmesiden. 
 
 
Lars Thybo – 05.11.2006 


